
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. februar 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AD
Hvad agter ministeren konkret at gøre for at hjælpe de odenseanske kolonihaveforenin
ger, der er blevet indtaget af kriminelle bander, og har udviklet sig til parallelsamfund, 
hvor der gemmes våben og hælervarer, sælges narkotika og sker skyderier til skræk 
og rædsel for almindelige, lovlydige beboere? Ministeren bedes desuden redegøre for, 
hvorfor er der ikke reageret på det i årevis velkendte problem, og mener ministeren 
at ansvaret ligger hos regeringen og den socialdemokratiske justitsminister eller hos 
kommunen og den socialdemokratiske borgmester?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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